

Algeria Green Campus Competition

We are proud to be running a competition to inspire Algerian students to make their campuses greener and to promote a more sustainable campus life at your university. We invite all university students at undergraduate and master's levels aged between 18-30 to work in small groups of three to ten, to come up with innovative project proposals to make their campuses more environmentally friendly and sustainable.

Students enrolled in undergraduate and postgraduate programmes in Algerian universities are all invited to enter. Student groups will be supported and mentored to develop their proposed actions which will be submitted into a national competition. Mentoring is being provided by the UK and Ireland Alliance for Sustainability Leadership The EAUC. We are hoping that teams will be as diverse as possible, and we strongly encourage students' groups to consider mixed gender and disability when they form groups.

Application criteria: The applicants must be enrolled in an undergraduate or postgraduate programme in an Algerian university and be aged between 18 to 30. Students must apply in groups including minimum 2 and maximum 10 people. Each group can submit only one Entry Form. The project proposals can comprise one action or several actions.

Application process:

1. Form a group and agree on your green campus idea
2. Complete the attached Competition Expression of Interest Form and submit it to younes.bahri@britishcouncil.org by the deadline of 20th February
3. British Council Algeria and EAUC will connect you with your UK mentor to help you develop your ideas into projects
4. A Jury of leading Algerian, UK and British Council experts will judge and announce the winners in mid-April 2022.



الجمهورية الجزائرية الديمقراطية الشعبية
وزارة التعليم العالي والبحث العلمي
ALGERIA 2022



Algeria Green Campus Competition

EXPRESSION OF INTEREST FORM

1. Name of lead applicant

2. Contact details (phone and ideally a main and a back-up email address)

3. University attended

4. Course/s studied

5. Graduation year (expected)

6. Other team members (please include name, contact details, university, course studied and graduation year)

- *Include details here*
- *Include details here*
- *Include details here*
- *Include details here*
- *Include details here*

Compétition Verdir les Campus Algérien

Le British Council Algérie est ravi d'organiser un concours pour inciter les étudiants algériens à rendre leurs campus plus verts et à promouvoir une vie de campus plus durable dans les institutions de l'enseignement supérieur. Ainsi, nous invitons tous les étudiants universitaires en graduation et en post-graduation âgés de 18 à 30 ans à travailler en petits groupes de trois à dix, afin de proposer des projets innovants pour rendre leurs campus plus respectueux de l'environnement et plus durables.

Les étudiants inscrits en graduation et en post-graduation dans les institutions de l'enseignement supérieur en Algérie sont tous invités à s'inscrire. Les groupes d'étudiants seront soutenus et encadrés pour développer leurs propositions d'actions qui seront soumises à un concours national. Le mentorat est assuré par l'Alliance pour le leadership en matière de développement durable du Royaume-Uni et de l'Irlande, l'EAUC. Nous espérons que les équipes seront aussi diversifiées que possible, et nous encourageons fortement les groupes d'étudiants à envisager une approche mixte en termes de genre et d'encourager les étudiants en situation d'handicap lorsqu'ils forment ces groupes.

Critères de candidature:

Les candidats doivent être inscrits dans un établissement de l'enseignement supérieur algérien et être âgés de 18 à 30 ans. Les étudiants doivent postuler en groupes comprenant au minimum 2 et au maximum 10 étudiants. Chaque groupe peut soumettre un seul formulaire d'inscription. Cependant, les propositions de projet peuvent comprendre une action ou plusieurs actions.

Processus de candidature :

1. Formez un groupe et mettez-vous d'accord sur votre idée de campus vert
2. Remplissez le formulaire de manifestation d'intérêt du concours ci-joint et soumettez-le à younes.bahri@britishcouncil.org avant la date limite du 20 février
3. Le British Council Algeria et l'EAUC vous mettront en contact avec votre mentor britannique pour vous aider à transformer vos idées en projets
4. Un jury composé d'experts algériens, britanniques et du British Council jugera et annoncera les gagnants la mi-avril



الجمهورية الجزائرية الديمقراطية الشعبية
وزارة التعليم العالي والبحث العلمي
الهيئة الوطنية للتقنية والابتكار في التعليم



7. Project title

8. Estimated project completion date (if known)

9. Project summary (max. 200 words)

Please send this form to younes.bahri@britishcouncil.org by the deadline of the end of Sunday 20th February 2022. Please specify in the Subject: GAC Competition.